
 آرمان ملی: پس از انتقال تیم پاس از تهران به همدان، حالا 
مدتی است که بحث احیای پاس تهران مطرح شده است. 

  احیا؟
مراسم تودیع حبیب ا... شیرازی، رئیس سابق هیات فوتبال 
تهران و معارفه احمدرضا براتی به عنوان سرپرست جدید این هیات 
فروردین ماه گذشته برگزار شد. در این مراسم مهدی محمد نبی 
)نایب رئیس اول( در خصوص احیای تیم پاس گفت: در چشم انداز 
فوتبال کشور اهداف بلندمدت و کوتاه مدت وجود دارد. امیدواریم با 
هم افزایی کار پیش برود و رسانه ها نیز وظیفه ذاتی خود را انجام داده 
و یار و یاور پیش بروند. فوتبال تهران اگر قوی باشد فوتبال کشور 
قوی خواهد بود. طبق جلسه ای که همراه تاج با مسئولان نیروی 

انتظامی داشتیم احتمال دارد باشگاه پاس بار دیگر احیا شو د. 
  صحبت با تاج

چند وقت پیش بود که خبر بازگشت پاس تهران به رقابت های 
لیگ دسته اول منتشر شد. تیم قدیمی و ریشه دار فوتبال تهران با 
خرید امتیاز یک تیم لیگ دویی وارد مسابقات شده، تا به صورت 
توامان با پاس همدان در یک لیگ به کار خود ادامه بدهد. در 
همین زمینه ناصر فریاد شیران که یکی از اعضای هیأت مدیره 
پاس تهران به شمار می رود،  در جلسه ای با مهدی تاج ریاست 

فدراسیون فوتبال شرکت کرد، تا حمایت مرد اول فوتبال ایران را 
در تاسیس دوباره پاس تهران جلب کند. ناصر فریادشیران در این 
ملاقات از مهدی تاج دعوت کرده تا در جلسه تمرینی پاس تهران 
هم حاضر بشود. نکته جالب توجه این ملاقات که با رد و بدل شدن 
پیراهن آخرین باشگاه قهرمان ایران در آسیا همراه شده، این است 
که برادران فریادشیران از منتقدان همیشگی تاج هستند و همواره 
در مصاحبه های مختلف ابایی در ابراز صحبت های اعتراضی خود 

نداشته اند.
  نظر هیات فوتبال تهران 

احمدرضا براتی درخصوص آخرین وضعیت احیای باشگاه پاس 
تهران در شرایطی که شنیده می شود استان همدان نسبت به این 
اقدام شکایت کرده است، توضیح داد: یکی از پیشکسوتان فوتبال 
تهران تقاضایی را به هیات استان ارائه داد تا به زعم آنها تیم پاس 
احیا شود. پارافی را هم از مدیرکل ورزش و جوانان تهران گرفته 
بودند تا در صورتی که در سامانه ثبت نشده، این کار انجام شود. البته 
پاراف خطاب به من نبود و خطاب به مجموعه اداره کل بود. طبیعی 
است مطابق دستورالعمل مصوب سال ۱۳۹۵ فدراسیون و خود من 
نیز در آن سال نوشتم، وقتی تقاضایی برای تغییر نام یا انتقال امتیاز 
یک باشگاه مطرح می شود باید طبق همان دستورالعمل که به نام 

انتقال باشگاه ها، لوگو و برند آنها نوشته شده است، بررسی کنیم..
  موضع همدان

رئیس هیأت فوتبال استان همدان،  با بیان اینکه معاون حقوقی 
مؤسسه شهدای الوند و دستگاه ورزش استان مراتب اعتراض خود 
را به این اقدام اعلام کردند و معتقدیم  به غیر از همدان فعالیت هر 
تیمی در هر جای کشور با عنوان پاس غیرقانونی است، گفت: در 
سال ۸۶ نیروی انتظامی به عنوان مالک تیم پاس نشان ) برند( این 
تیم را طی قراردادی رسمی به ۸ هزار شهید استان همدان هبه 
کرد. عباس صوفی با اشاره به اینکه بر اساس این قرارداد واگذاری، 
استفاده از نشان )برند(  پاس باید با مجوز همدان باشد عنوان کرد: 
از آنجا که همدان نه قصد انحلال تیم پاس و نه قصد فروش امتیاز 
آن را دارد هیچ تیمی حق استفاده از نام پاس را در دیگر استان های 
کشور ندارد. وی با اشاره اینکه پس از انتشار اخبار آغاز فعالیت تیمی 
تحت عنوان پاس تهران، هیأت امنای باشگاه پاس همدان، اداره کل 
ورزش و جوانان استان و هیئت فوتبال همدان برخود واجب دیدند 
تا مراتب اعتراض خود را اعلام کنند، گفت: روز گذشته اداره کل 
ورزش و جوانان استان همدان نامه اعتراض خود به این اقدام را در 
اختیار هیأت فوتبال استان گذاشت و ما این نامه را به فدراسیون 

فوتبال ارسال کردیم. 

تیم ملی بسکتبال زنان ایران به فینال رقابت های کاپ دسته 
دوم آسیا صعود کرد.

به گزارش ایسنا، تیم ملی بسکتبال زنان ایران در مرحله 
نیمه نهایی رقابت های کاپ دسته دوم آسیا از ساعت ۱۱ و 
۳۰ دقیقه دیروز )جمعه، ۲۷ مرداد( به مصاف اردن رفت و با 
پیروزی ۷۲ بر ۵۴ مقابل این تیم، فینالیست شد.   ملی پوشان 
ایران که برای دومین بار در کاپ آسیا شرکت کرده اند، موفق 
شدند با شکست قزاقستان برای اولین بار به جمع چهار 
تیم برتر و در ادامه با پیروزی مقابل اردن به فینال صعود 
کنند.  ملی پوشان ایران در مرحله فینال فردا )شنبه، ۲۸ 

مرداد( به مصاف برنده دیدار تایلند با اندونزی می روند.  

  دختر ووشوکار ایران طلایی شد
نرگس شهبازی به مدال طلا پیکارهای بخش تالو مسابقات 
ووشو قهرمانی جوانان آسیا دست یافت. به گزارش  مهر به 
نقل از فدراسیون ووشو، یازدهمین دوره مسابقات ووشو 

نان و رده های سنی قهرمانی آسیا از صبح پنجشنبه  جوا
۲۶ مردادماه به صورت رسمی در ماکائو آغاز شد. بر همین 
اساس و در دومین روز این پیکارها، صبح دیروز )جمعه ۲۷ 
مردادماه ۱۴۰۲( در پیکارهای بخش تالو، نرگس شهبازی 
در فرم چانگ چوان به مقام نخست دست یافت و صاحب 
گردن آویز طلا شد.نمایندگان ژاپن و ماکائو در این فرم دوم 

و سوم شدند.

  دومین بانوی ووشوکار به مدال نقره رسید
 همچنین ثنا پناهی به مدال نقره پیکارهای بخش تالو 
مسابقات ووشو قهرمانی جوانان آسیا دست یافت.به گزارش  

مهر به نقل از فدراسیون ووشو، یازدهمین دوره مسابقات ووشو 
جوانان و رده های سنی قهرمانی آسیا از صبح روز )پنجشنبه 
۲۶ مردادماه( به صورت رسمی در ماکائو آغاز شد. بر همین 
اساس و در دومین روز این پیکارها، ظهر دیروز )جمعه ۲۷ 
مردادماه ۱۴۰۲( در پیکارهای بخش تالو، ثنا پناهی در فرم 
نان چوان به مقام دوم دست یافت و صاحب گردن آویز نقره 
شد.نمایندگان هنگ کنگ و ماکائو در این فرم اول و سوم 

شدند.
تیم ملی کشورمان تنها با ۱۴ ورزشکار در این رویداد و 
این  در کیفی ترین حالت ممکن حضور پیدا کرده است.

پیکارها تا ۲۹ مردادماه ادامه خواهد داشت.
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گفت وگو

نظرات فدراسیون، هیات فوتبال تهران و همدان 

اما  و اگر های احیای پــاس تهران!

  کوتاه 
ایسنا: نایب  رئیس اول فدراسیون فوتبال و سرپرست 
تیم ملی از رویارویی تیمهای ملی ایران و آنگولا در روز ۲۱ 
شهریور خبر داد. مهدی محمدنبی در گفت وگو با سایت 
فدراسیون فوتبال اعلام کرد: در پی مذاکرات انجام شده میان 
فدراسیون های فوتبال ایران و آنگولا، مقرر شد تیم های ملی 
این دو کشور در روز ۲۱ شهریور در ورزشگاه آزادی رودرروی 
هم قرار گیرند. او افزود: این دیدار پایان بخش فیفادی تیم ملی 
فوتبال ایران در سپتامبر است و پس از این دیدار، بازیکنان 
برای انجام وظایف باشگاهی به تیم های خود بازخواهند 
گشت. در فیفا دی بعدی در ماه اکتبر نیز تیم  ملی در تورنمنت 
چهار جانبه اردن شرکت خواهد کرد. بر اساس این گزارش، 
پیش از دیدار برابر آنگولا، تیم ملی ایران شانزدهم شهریور در 
ورزشگاه هریستوف بوتف بلغارستان به مصاف تیم ملی این 

کشور خواهد رفت. 
فارس: حمیدرضا شعبانی مدیرعامل باشگاه فرهنگی 
ورزشی فولاد خوزستان اظهار داشت: متاسفانه دو دیدار 
ابتدایی تیم فولاد در رقابت های لیگ برتر با باخت همراه 
شد که به نوبه خود از این بابت شرمنده هواداران عزیز و 
مردم فوتبال دوست استان خوزستان و خصوصا کارکنان 
زحمتکش شرکت فولاد خوزستان هستم و از این بابت 
عذرخواهی می کنیم. وی همچنین خطاب به هواداران فولاد 
گفت: درست است که باشگاه دارای امکانات زیرساختی 
بسیار خوبی است، اما در واقعیت هوادار سرمایه و عامل اعتبار 
این باشگاه است. کلیه تلاش های مجموعه و هدف اصلی 
خشنودی هوادار و جلب رضایت عمومی این عزیزان است 
که مالک و سرمایه اصلی باشگاه به شمار می آیند. مدیرعامل 
باشگاه فولاد خوزستان در پایان اظهار داشت: هواداران 
مطمئن باشند که بنده و اعضای محترم هیات مدیره و کادر 
فنی حداکثر تلاش خود را می کنیم تا رضایت عمومی از نتایج 
حاصل شود و لبخند بر لب هواداران عزیز فولاد خوزستان 

بنشیند. 

بیــن المــلل 
 ستاره آرژانتینی در یک کنفرانس مطبوعاتی درباره 
ترک بارسلونا و پیوستن به پاری سن ژرمن و حضورش در 
اینترمیامی توضیح داد. به گزارش tys sport، لیونل مسی 
از زمان پیوستن به اینترمیامی در شش بازی ۹ گل به ثمر 
رسانده و عملکرد خوبی داشته است. این بازیکن آرژانتینی 
اعتراف کرد که او و خانواده اش از زندگی جدیدشان لذت 
می برند. لیونل مسی گفت: ما هنوز به طور کامل مستقر 
نشدیم. یک ماه و نیم پیش به میامی رسیدیم. هنوز خانه ای 
نداریم که قرار است در آن زندگی کنیم اما انتخاب میامی 
بسیار آسان بود. میامی شهر دیدنی است و این امکان را 
برای شما فراهم می کند که روز را آرام و بسیار آسان سپری 
کنید. بچه ها به زودی مدرسه را شروع می کنند و همه چیز 
آسان تر از چیزی بود که فکر می کردیم. او در بخش دیگری 
از صحبت هایش افزود: خوشحالم که از این مرحله جدید 
لذت می برم. ما در جایی هستیم که می خواهیم باشیم. رفتن 
من به پاریس نه برنامه ریزی شده بود و نه دوست داشتم 
رخ دهد. من نمی خواستم بارسلونا را ترک کنم و مجبور 
شدم. امضای قرارداد مسی با PSG نتیجه نقل و انتقالات 
آشفته بارسلونا در تابستان ۲۰۲۱ بود و در نهایت به خاطر 
مشکلات موجود در بارسلونا و ناتوانی خوان لاپورتا در حل 
آنها، مسی راهی پاری سن ژرمن فرانسه شد ولی با وجود 
قهرمانی در لیگ فرانسه روزهای خوبی را در این تیم سپری 
نکرد و در ماه های پایانی مورد اعتراض هواداران پاری سن 

ژرمن قرار گرفت. 

آغاز نبرد والیبال قهرمانی آسیا  
ایسنا: بیست و دومین دوره مسابقات والیبال 
قهرمانی آسیا از ۲۸ مرداد تا چهارم شهریور با 
حضور ۱۸ تیم به میزبانی ارومیه برگزار می شود. 
تیم ملی ایران بعد از لیگ ملت ها در تهران اردو 
زد و از ۱۴ مرداد هم اردوی آماده سازی خود 
را در ارومیه آغاز کرد تا آماده حضور در جام 
بیست و دوم شود و از عنوان قهرمانی خود دفاع 
کند، اما در این راه حریف سرسختی همچون 
ژاپن را پیش رو دارد که پرافتخارترین تیم این 
رقابت هاست. ژاپن در لیگ ملت های ۲۰۲۳ به 
عنوان یک تیم آسیایی برای اولین بار در تاریخ 
لیگ ملت ها موفق به کسب مدال شد و در جایگاه 
سوم ایستاد. بنابراین از آمادگی و انگیزه بالایی 

برای حضور در این رقابت ها برخوردار است. 

خارج ازمستطیل سبز

فاولر، مانع حضور صلاح در فوتبال  
عربستان 

سرمربی القادسیه عربستان تاکید کرد که 
نهایت تلاشش را به کار می گیرد تا محمد صلاح 
در لیورپول بماند! به گزارش اسپورت، با آنکه 
محمد صلاح قراردادش را با لیورپول تمدید 
کرده است اما همانند دیگر ستاره های بزرگ 
فوتبال جهان مورد توجه تیم های حاضر در 
لیگ عربستان قرار گرفته است. الاتحاد سخت 
در تلاش است تا این فوق ستاره مصری را جذب 
کند. رسانه های عربستانی در روزهای اخیر 
مدعی شدند که صلاح دوست دارد لیورپول را 
ترک کند و راهی لیگ عربستان شود؛ هر چند 

که این خبر را رسانه های انگلیسی رد کردند. 

خبـــــر

کار استقلال سخت است 

استقلال در روزی که از رقبا عقب نماند که ملوان بندرانزلی 
یکی از بهترین بازی های خود را نشان داد و مستحق کسب 
یک امتیاز بود. ملوان تیم یکدست، دونده، جنگنده و تاکتیکی 
بود و اگر پنالتی این تیم در نیمه اول به گل تبدیل می شد 
چه بسا جریان بازی عوض می شد، اما وجود یک دروازه بان 
خوب باعث شد تا استقلال در جریان بازی باقی بماند و به 
سه امتیاز خانگی و حیاتی برسد. ضمن اینکه با روحیه خوبی 
آماده بازی با سپاهان در اصفهان شود. بازی استقلال و ملوان 
سرعت بالایی داشت. هر دو تیم هدف شان کسب حداکثر 
امتیازات مسابقه بود و البته هیچ کس انتظار چنین بازی 
خوبی را از ملوان نداشت. این تیم در ساختار دفاعی و هجومی 
هدفمند کار می کرد و بازیکنان این تیم یکدیگر را به خوبی 
پوشش می دادند. بدون شک حضور مهدی تارتار باعث شده 
تا ملوان بازی بدون ایرادی انجام دهد و در آینده ملوان یقه 
تیم های مدعی را خواهد گرفت. استقلال با برد شیرین در 
آبادان مقابل صنعت نفت روح تازه ای را پیدا کرد و از فشار 
خارج شد. دیروز هم جواد نکونام گفت نقل و انتقالات تا نیم 
فصل برای استقلال تمام شده، پس سرمربی تیم با پایان داده 
به حاشیه های نقل و انتقالاتی، تمرکز خود را روی مسابقات 
گذاشته و روی بازیکنانی که دارد حساب باز کرده است. با 
موجودیت فعلی که تیم دارد باید با حریفان بجنگد تا نیم فصل 
شود و آن زمان استقلال برای مصاف با حریفان در بازی های 
باقیمانده تقویت شود. کار خیلی سخت است و جواد نکونام 
باید کاری کند که کارستان باشد. سپاهان و پرسپولیس شاکله 
اصلی خود را حفظ کردند و نفرات مورد نیازشان را در نقل و 
انتقالات جذب کردند. ثبات در این تیم ها، قاعدتا کار را برای 
استقلال دشوارتر می کند. نکونام چاره ای ندارد تا با همین 
نفراتی که در اختیار دارد به مصاف حریفان آماده اش برود. 
وقتی راه دیگری نمانده باید غیرت و حمیت کرد و از جان مایه 
گذاشت. مشکلات مالی هم به قوت خود باقی است ولی زمان 
از خودگذشتگی کادر فنی و بازیکنان رسیده، هرچه دارند 
بگذارند و ان شاءا... سدهای فنی حریفان یکی پس از دیگری 
فرو می ریزد. از حالا استقلال برای دیدار بزرگ خود با سپاهان 
آماده شود و اگر در اصفهان این تیم مدعی را شکست دهد، 
گام بلندی برای ماندن در میان مدعیان قهرمانی برداشته 

شده است. 

سهراب انتظاری مهاجم سابق پرسپولیس در 
خصوص برتری شاگردان گل محمدی مقابل تیم 

تراکتور صحبت کرد. 
   در مورد برتری پرسپولیس در خانه 

تراکتور چه نظری دارید؟
 در یکی از زیباترین بازی های لیگ برتر، 
پرسپولیس توانست سه امتیاز شیرین و ارزشمند 
را از تیمی بگیرد که هزینه های زیادی کرده و 
مهره های باارزشی دارد، اما تجربه پرسپولیس 
بر حریف چربید و توانست برنده شود. یحیی 
گل محمدی آنالیز بسیار خوبی از تیم تراکتور 
انجام داده بود و در جریان مسابقه شاهد بودیم، 
تیمی که توپ و میدان را بیشتر در اختیار داشت 
پرسپولیس بود. بعد از گل برتری که با اشتباه 
دروازه بان حریف به دست آمد، در نیمه دوم 
پرسپولیس بازی تدافعی را نشان نداد و اتفاقاً 
بیشتر از تراکتور موقعیت داشت که نتوانست به 
گل های بیشتری برسد. پرسپولیس در این بازی 
توانست بار روانی موجود در ورزشگاه را تحمل 
کند و بازی را مدیریت کرد. الحق و الانصاف تیم 
تراکتور بازی خوبی را نشان داد و حداکثر تلاش 
خود را کرد تا بازنده نباشد. مهره های خوبی در 
این تیم هستند و حتی توانست تیرک دروازه 
پرسپولیس را بلرزاند. درست است که تراکتور 
موقعیت های کمتری داشت ولی اصلًا به ضد 
فوتبال رو نیاورد و تنها دلیل باخت این تیم، تجربه 
کمتر از پرسپولیس بود. تیم تراکتور ظرفیت آن 
را دارد تا در هفته های آینده با نتایج خوبی که 
می گیرد یکی از مدعیان قهرمانی باشد. باید به 
این تیم پرمهره فرصت داد تا خود را پیدا کند و 
بازیکنانش به هماهنگی بیشتری دست پیدا کنند 
تا نتایج خوبی بگیرند. تراکتور با کسب اولین سه 
امتیاز، روی دور می افتد و قطعا به یکی از تیم های 
مدعی تبدیل می شود. عیار تراکتور بالاتر از 
این هاست و معمولا تیم هایی که تغییرات زیادی 
دارند با گذشت زمان امتیازات از دست رفته را 

جبران می کنند. 
   اشتباه عجیب دروازه بان تراکتور 

شکست خانگی این تیم را رقم زد!
حسین پورحمیدی سرمایه ملی است و باید 
از او حمایت شود تا بتواند در آینده به فوتبال 
ایران خدمت کند. او هنوز نتوانسته شرایط بازی 
در تراکتور را درک کند. در بازی های خانگی 
آلومینیوم اراک ۸۰ هزار تماشاگر حضور نداشتند، 
اما تراکتور در بازی های خانگی و خارج از خانه 
تماشاگران زیادی دارد و انتظار طرفداران این تیم 
بسیار زیاد است. در دو بازی اخیر مقابل سپاهان 
و پرسپولیس پورحمیدی با استرس زیادی بازی 
کرده و مرتکب اشتباهاتی شده است. به او باید 
فرصت داد تا خود را در زمین پیدا کند و یقین دارم 
با اعتماد به پورحمیدی، او بازی های بسیار خوبی 
را برای تراکتور انجام می دهد. در نقطه مقابل او در 
بازی با پرسپولیس، علیرضا بیرانوند بسیار خوب 
ظاهر شد و همانند بازی اول با آلومینیوم اراک، 

یکی از عوامل برتری تیمش شد. 
 می توان پرسپولیس را مدعی اول 

قهرمانی دانست؟
با دو پیروزی متوالی هیچ تیمی مدعی اول 
قهرمانی نیست حتی اگر نامش پرسپولیس باشد. 
مطمئن هستم تراکتور جبران می کند و به کورس 
قهرمانی بازمی گردد. تیم بسیار خوب سپاهان را 
داریم که ثابت کرده حرف های بسیار زیادی برای 
گفتن ندارد. واقعا باید مراقب سپاهان بود. ضمن 
اینکه تیم آماده استقلال در هفته اول برابر صنعت 
نفت خیلی خوب بازی کرد و هرگز نمی توان 

استقلال را از جمع مدعیان قهرمانی خارج کرد.

ستار همدانی 
 کارشناس فوتبال 

انتظاری:
با دو پیروزی متوالی 
هیچ تیمی مدعی اول 

قهرمانی نیست

مقابل عربستانی ها به هواداران نیاز داریم

گروسی: نکونام درست می گوید، می خواهند به استقلال ضربه بزنند 

یک بازیکن سابق پرسپولیس با اشاره 
به اهمیت حضور هواداران در ورزشگاه ها 
معتقد است: چند وقت دیگر لیگ قهرمانان 
بر تیم های  آسیا شروع می شود و باید برا
عربستانی با حضور همین هواداران بهترین 
در  منافی  کنیم. جواد  را کسب  نتیجه 
گفت وگو با ایسنا، در ارزیابی از عملکرد 
تیم پرسپولیس برابر تراکتور در لیگ برتر 
فوتبال اظهار کرد: وقتی تیمی لیگ را خوب 
شروع می کند، از این تیم انتظار برد می رود؛ 
به ویژه پرسپولیس که فصل گذشته قهرمان 
شد. به هر صورت پرسپولیس لیگ را بسیار 

خوب شروع کرد و با کسب ۳ امتیاز در هفته 
اول انگیزه و روحیه بازیکنان برای تداوم 
این پیروزی افزایش پیدا کرد. بازی اول 
برای تمام تیم ها اهمیت زیادی دارد که در 
شروع لیگ ۳ امتیاز بازی را کسب کنند. وی 
با اشاره به بازی حساس پرسپولیس برابر 
تراکتور گفت: بازی پرسپولیس برابر تراکتور 
حساسیت بالایی داشت و هر دو تیم برای 
کسب ۳ امتیاز، بازی های خیلی خوبی به 
نمایش گذاشتند تا دوباره به لیگ برگردند. 
به هر صورت پرسپولیس همیشه پرسپولیس 
است و همیشه سعی کرده بازی ها را به 

گونه ای شروع و کنترل کند که در ادامه به 
خوبی به پیروزی دست پیدا کند. منافی با 
بیان این شرایط تراکتور نسبت به گذشته 
بهتر شده است، تصریح کرد: تراکتور مربی 
حرفه ای دارد و گرفتن ۳ امتیاز بازی از چنین 
تیمی واقعا سخت است. باید به بازیکنان و 
کادر فنی پرسپولیس دست مریزاد گفت که 
توانستند برابر این تیم تبریزی دست پر از 
میدان خارج شوند. وی همچنین در خصوص 
تاثیر حضور تماشاگر در استادیوم، گفت: 
وقتی تماشاگر در استادیوم حضور دارد و 
تیم منتخب خود را تشویق می کند، کیفیت 

بازی بهتر و پویا می شود. در حقیقت دو تیم 
استقلال و پرسپولیس به عشق هواداران 
خود زنده هستند و برای ادامه بازی انگیزه 
پیدا می کنند. چند وقت دیگر لیگ قهرمانان 
بر تیم های  آسیا شروع می شود و باید برا
عربستانی با حضور همین هواداران بهترین 
نتیجه را کسب کنیم. به نظر می رسد باید 
هرچه سریعتر مشکل بازسازی آزادی حل و 
فصل شود و آنچه را که خراب کردند زودتر 
درست کنند تا تیم های بزرگی همچون 
استقلال و پرسپولیس از وجود هواداران 

خود بهره ببرند. 

یوجی نیشیدا ستاره تیم ملی 
والیبال ژاپن که به عنوان یکی 
از قطر پاسورهای تیم ژاپن 
برای مسابقات قهرمانی آسیا 
به ارومیه آمده به دنبال اولین 
قهرمانی خود در این مسابقات 

است. 

نگاه  ز  ا منتشر شده  تصویر 
معنادار امیررضا معصومی مقابل 
کشتی گیر روس در فینال قهرمانی 
جوانان جهان پیش از شکست 
سنگین کشتی گیر روس مورد 
توجه برخی رسانه های ورزشی 

آمریکا قرار گرفت. 

در حالی که مظفری زاده 
مدیر تراکتور است قهرمانی 
نتوانست در انتخابات هیات 
فوتبال خراسان ثبت نام کند. 
با اینحال او ناظر داوری بود و 
با سعید مظفری هم خوش و 

بش کرد. 

ت
شــ

س نو
عک

        خوش و بش   فوق ستاره سوژه

محسن گروسی پیشکسوت استقلال به تایید صحبت های 
سرمربی این تیم پس از بازی با ملوان پرداخت. 

 بازی با ملوان 
محسن گروسی در گفت وگو با فارس، در خصوص بازی 
استقلال مقابل ملوان که انتقاداتی هم به خاطر نمایش آبی ها 
مطرح شد، اما به هرحال شاگردان نکونام به امتیاز ششم 
رسیدند، اظهار داشت: در شروع فصل اکثر تیم ها همین طور 
هستند. شاید خوب بازی نکنند، اما نتیجه می گیرند. هرچند 
استقلال بازی متعادلی مقابل ملوان انجام داد. وی افزود: 
شاید ملوان هم می توانست امتیاز بگیرد اما استقلال با توحه 
به تجربه بازیکنانش و امتیاز میزبانی توانست از یک موقعیت 
نهایت استفاده را ببرد و برنده بازی شود. استقلال در چندسال 
اخیر هیچ وقت پیش فصل خوبی نداشته، در سال های گذشته 
علاوه بر این مساله تیم نتیجه خوبی هم نمی گرفت، اما 
خوشبختانه امسال در ۲ بازی اول خوب امتیاز گرفت. در بازی 
اول واقعا در گرمای شدید بازی خوبی انجام دادند و دوندگی 
بسیار خوبی داشتند، اما در بازی با ملوان نتیجه خیلی مهم تر 
از بازی خوب بود تا از همان اول فصل به خوبی امتیازات جمع 

شوند. 
 صحبت نکونام

گروسی در مورد اینکه پس از برد یک بر صفر صحبت هایی 

مبنی بر الگو برداری نکونام از کی روش مطرح شد، اما او اعلام 
کرد تیم های دیگر هم همین طور برنده می شوند و سر استقلال 
کلاه می گذارند، گفت: اگر بخواهیم به حرف بقیه گوش بدهیم 
کلاه مان پسِ معرکه است. سرمربی تیم تشخیص می دهد با 
توحه به پتانسیل بازیکنان، به این شکل بازی کنند. الان مهم 
نتیجه گرفتن است. شما اگر خوب بازی کنید و نتیجه نگیرید 
مورد انتقاد هستید. پس چه بهتر که از بازی بد شما انتقاد 
شود اما برنده باشید. بگذارید بگویند. اینها برای این است که 
به استقلال ضربه بزنند و کادر فنی را زیر سوال ببرند. مهم این 
است که استقلال با این شرایط سخت، برنده باشد و امتیاز 

جمع کند. 
وی تصریح کرد: ابتدای فصل شرایط بدنی تیم ها تعیین 
کننده است، اما هرچه جلوتر برویم، تاکتیک بر این مساله 
غلبه می کند. وقتی به نیم فصل دوم برسیم تیم ها باید در بلوغ 
تاکتیکی باشند و آنجا شرایط بدنی کافی نیست. الان تمام 
تیم ها توانایی دوندگی بالایی دارند به همین خاطر تاکتیک 
خیلی از تیم ها به خوبی اجرا نمی شود. هرچه جلوتر می رویم 
مربیان مسائل تاکتیکی را تقویت می کنند و رفته رفته برنامه 
تیم هاست که تعیین کننده می شود. الان اول فصل و اجرای 
تاکتیک سخت است. نکونام درست می گوید. واقعا می خواهند 
به استقلال ضربه بزنند. او باید بتواند در آرامش کامل کارش 

را ادامه بدهد. مهم گرفتن ۳امتیاز است. حالا هرکه هر 
چه می خواهد بگوید. آخر فصل به تیمی جام می دهند که 

امتیازات بیشتری داشته باشد. 
 بازی با سپاهان 

مهاجم اسبق استقلال در خصوص بازی هفته سوم مقابل 
سپاهان، اظهار داشت: بازی با این تیم در اصفهان سخت است. 
سپاهان یک رقیب مستقیم در کورس قهرمانی است. از همین 
اول فصل نشان داده یک مدعی جدی است. استقلال واقعا 
روز سختی خواهد داشت ولی اگر مثل بازی در آبادان منطقی 
بازی کنند، می توانند حداقل یک امتیاز بگیرند. بردن هر تیمی 
دور از دسترس نیست. فقط باید تمرکز لازم را داشته باشند 
و منطقی بازی کنند. اگر بخواهند مثل دیروز بازی کنند به 
مشکل می خورند. البته ملوان هم به خاطر حضور در استادیوم 
آزادی انگیزه و دوندگی بسیار بالایی داشت. در برخی مواقع 
تعداد زیادی از بازیکنان این تیم با هم دفاع می کردند و با هم 
وارد حمله می شدند. چون شروع فصل است و توانا یی اش را 
دارند. وی افزود: استقلال می تواند در خانه حریف مثل بازی 
مقابل صنعت نفت، بهتر عمل کند. سپاهان تیم بسیار خوبی 
دارد اما اینطور نیست که فکر کنیم استقلال در اصفهان 
دست و پا بسته خواهد بود. تیم نکونام می تواند با تفکر و بازی 

منطقی نتیجه لازم را از سپاهان هم بگیرد. 

دختران بسکتبالیست به فینال رسیدند، صید طلا و نقره دختران ووشوکار

روز درخشش 
دختران ایران در آسیا


